
Pallotta: Naprawdę...?
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Jakie plany ma James Pallotta w trakcie krótkiego pobytu w Rzymie? Z

pewnością przybył, aby rozmawiać z władzami miasta na temat nowego

stadionu, jednak jego zdaniem spotka się też z prefektem Gabriellim. 

 

Ten z kolei oświadczył wczoraj, że nikt z Romy nie prosił go o spotkanie w sprawie

rozmów na temat kwestii związanych ze Stadio Olimpico i Curva Sud. Portal 

laroma24.it zdołał zadać dziś dwa krótkie pytania prezydentowi Romy, który opuścił

hotel, w którym przebywa.

 

Wczoraj Gabrielli powiedział, że nie są przewidziane spotkania z Romą.

- Naprawdę tak powiedział?

 

Spotkasz się z zespołem przed meczem?

- Na pewno się spotkam.
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